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Question #4:  

The table-mounted privacy screens as described in Amendment 001 & 002 are NSA items and 

must be moved to the NSA category, or removed from this RFB. 

 

Answer #4: 

LAC realizes that the one-piece privacy screens are NSA items, in order to comply with the 

Supply Arrangement. LAC would like to purchase privacy screens into two pieces for each desk 

included in this RFB. 

LAC requires 200 x 24" panels and 200 x 54" panels. 

Please see amendment 003 of the RFB. 

Question #5: 

Would the client also accept under-mount brackets & fasteners, as they provide the same 

function. 

 

Answer #5: 

Yes, LAC accepts accept under-mount brackets & fasteners. 

Question #6: 

Please provide the left-hand and right-hand counts for the screens as the products are not 

interchangeable. 

Answer #6: 

LAC has changed its requirements for two-piece panels, therefore we do not need to provide left and right 

hand counts.  

Question #7: 

A square corner can be provided if the screens are in two pieces.  If a rounded corner is 

desired, the table corners must also be rounded as shown below.  Please confirm tables and 

screens are to be square cornered. 

 
Answer #7: 

LAC confirm that tables and screens are to be square cornered. 

 



 

Question #8: 

 

Height-adjustable table bases vary between each model and each manufacturer.  Please be 

aware the screens provided in the RFB can only be guaranteed to be compatible with the tables 

purchased in this RFB.  Screens are not guaranteed to be compatible with any existing tables. 

 

Answer #8: 

LAC only purchase privacy screen for the tables purchased in this RFB.  

Question #9: 

Does the quantity "400" represent the 400 assembled L-shaped screens whether one-piece or 

two? 

Answer #9: 

LAC requires 200 x 24" panels and 200 x 54" panels. For one L-shaped screens (in two parts) 

for the 200 adjustable tables included in the RFB 

Question #10: 

 

Please allow a tolerance of ± 2" (51mm) to the width and depth of the screen to allow for a 

manufacturers' standard product, and for the differences between suppliers. 

 

Answer #10: 

LAC accepts a tolerance of ± 2" (51mm) to the width and depth of the screen 

Question #11  

Cat 1A - Please confirm the quantity should be 200 and not 400 (i.e. one L-shaped divider 
24x54 for each of the 200 Cat 2 height adjustable tables). 

Answer #11  

LAC requires 200 x 24" panels and 200 x 54" panels. For one L-shaped screens (in two parts) 

for the 200 adjustable tables included in the RFB 

Question #12  

Cat 5 - Each line item is a quantity 400, is each Cat 2 height adjustable table going to need to 
accommodate 2 dual arm monitors and 2 work surface mounted power modules? 

Answer #12 

No, the extra 200-work surface mounted power modules and dual arm monitors will be will be 

for adjustable tables that we already have in stock. LAC needs a total of 400 power modules 

and 400 dual arm monitors. 
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Question No.4:  

Les écrans de confidentialité montés sur table, tels que décrits dans les modifications 001 et 

002, sont des articles Non AMA et doivent être déplacés vers la catégorie NSA, ou retirés de 

cet appel d'offres. 

Réponse No.4:  

BAC réalise que les écrans d'intimité d'une seule pièce sont des articles Non AMA, afin de se 

conformer à l'arrangement en matière d'approvisionnement. BAC aimerait acheter des écrans 

de confidentialité en deux pièces pour chaque bureau inclus dans l’IAS. 

BAC a besoin de 200 panneaux de 24" et 200 panneaux de 54". 

Veuillez consulter l'amendement 003 de l’IAS. 

Question No.5:  

Le client accepterait-il également des supports et des fixations à encastrer, car ils remplissent la 

même fonction ? 

Réponse No.5:  

Oui, LAC accepte les supports et les fixations pour montage en dessous. 

Question No.6:  

Veuillez fournir le nombre d'écrans à gauche et à droite, car les produits ne sont pas 

interchangeables. 

Réponse No.6:  

BAC a modifié ses exigences pour des panneaux à deux pièces. Par conséquent, nous n'avons 

pas besoin de fournir les comptes des mains gauche et droite. 

Question No.7:  

Un coin carré peut être fourni si les écrans sont en deux parties.  Si un coin arrondi est 

souhaité, les coins de la table doivent également être arrondis comme indiqué ci-dessous.  

Veuillez confirmer que les tables et les écrans doivent avoir des coins carrés.  

 

Réponse No.7:  



 

BAC confirme que les tables et les écrans doivent être à angle droit. 

Question No.8:  

Les bases de tables réglables en hauteur varient selon les modèles et le fabricant.  Veuillez 

noter que les panneaux fournis dans l'appel d'offres ne peuvent être garantis que pour être 

compatibles avec les bureaux achetés dans cet appel d'offres.  La compatibilité des panneaux 

avec les bureaux existants n'est pas garantie. 

Réponse No.8:  

BAC n'achète que des écrans de confidentialité pour les tables achetées dans le cadre de cet 

IAS. 

Question No.9:  

La quantité "400" représente-t-elle les 400 panneaux en forme de L assemblés, qu'ils soient 

d'une seule pièce ou de deux ? 

Réponse No.9:  

BAC a besoin de 200 panneaux de 24" et de 200 panneaux de 54". Pour un écran en L (en 

deux parties) pour les 200 tables ajustables incluses dans l’IAS. 

Question No.10:  

Veuillez prévoir une tolérance de ± 2" (51 mm) pour la largeur et la profondeur de l'écran afin de 

tenir compte du produit standard du fabricant et des différences entre les fournisseurs. 

Réponse No.10:  

BAC accepte une tolérance de ± 2" (51 mm) pour la largeur et la profondeur de l'écran. 

Question No. 11 

Cat 1A - Veuillez confirmer que la quantité doit être de 200 et non de 400 (c'est-à-dire un 

séparateur en L 24x54 pour chacune des 200 tables à hauteur réglable de Cat 2). 

Réponse No. 11  

BAC a besoin de 200 panneaux de 24" et de 200 panneaux de 54". Pour un écran en L (en 

deux parties) pour les 200 tables ajustables incluses dans l’IAS. 

Question No. 12  

Cat 5 - Chaque article est une quantité de 400, est-ce que chaque table réglable en hauteur de 

Cat 2 devra accueillir 2 moniteurs à double bras et 2 modules d'alimentation montés sur le plan 

de travail ? 

Réponse No. 12 

Non, les 200 modules d'alimentation supplémentaires montés sur le plan de travail et les 

moniteurs à double bras seront destinés aux tables ajustables que nous avons déjà en stock. 

BAC a besoin d'un total de 400 modules d'alimentation et 400 moniteurs à double bras. 
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